
Skolebestyrelsesmøde  

20-09-2023 

17:30 – 20:30  

 

Agenda: 

Tidspunkt Punkt Ansvarlig 

17:30 

Nyt fra elevrepræsentant, skolens ledelse, formanden, 
medarbejderrepræsentant, SFO, skole og forældre 
 
Elever 
 

- På elevmødet har man drøftet muligheden for et 
rekreativt rum til udeskolen, hvor man kan 
opholde sig i frikvarteret. Herudover har 
eleverne talt om det tidligere ’Biksen’, og om et 
lignende tiltag kan komme på tale i fremtiden. 
 

- Eleverne vil undersøge, gennem spørgeskema 
på Google-Forms, om der er gode ideer og/eller 
tilslutning til gode ideer.  

 
Skolens ledelse 
 

- Der er indsatser og fokus omkring uro på 1. 
årgang og 2. årgang.  
 

- Opstarten for nye 6. klasser har været 
overvejende positiv.  
 

- Skolen har modtaget lidt over 20 nye 
praktikanter, som skal være her hver mandag 
året ud.  
 

- Flere årgange har indledt forløb, der skal 
tilgodese udviklingen af deltagelsesmuligheder 
for alle børn.  
 

- Der er personale i indskolingen, som oplever et 
presset arbejdsmiljø, grundet udfordringerne 
omkring uro. 

 
Formanden 
 
 
Medarbejderrepræsentanter 
 

Alle 



- Scienceugen i 39 omhandler rummet. Der er 
planlagt en masse forløb, værksteder og 
ekskursioner. 
 

- Der er god stemning og oplevelse af fremgang 
blandt personalet på mellemtrinnet og 
udeskolen.  

 
SFO 
 

- OL-ugen er velafviklet 
 
SKOK  
 

- SKOK-mødet om udviklings- og tilsynssamtaler 
afholdes d. 21/9. Maria vender stærkt tilbage.  

 

18:00 
 
Aftensmad 
 

Alle 

18:20 

 
Princip: Adgangen til at opfylde 
undervisningspligten 
 

- Princippet er godkendt 
 
 

Peter 

18:30 

 
Princip: Fællesarrangementer for eleverne  
 
Princippet bliver sendt ud igen til kommentarer. 
 

- Der skal redigeres, så der henvises til Hvidovre 
Kommunes gældende principper for 5. og 8. 
årgang.  
 

- Der lægges op til at rammerne for lommepenge 
og slik bestemmes af underviserne, potentielt 
med et input fra forældrene, evt. efter et 
forældremøde. 

 

Peter, Julia, Marcel 

19:00 

 
Mål for bestyrelsen  
 
Temaer:  
Uro 
Aula 
Digital Dannelse 
 
Uro 

- At få et kendskab til omfanget af uro på 
Langhøjskolen, for at komme tættere på en 

Alle 



konstruktiv og forebyggende dialog med 
kontaktforældrene.  
 

Aula 
- Optimering af Aulabrug. Hvordan skaber vi et 

mindre pres på skole/forældre i forhold til digital 
kommunikation? 
 

Digital dannelse 
 

- Til videre overvejelse 
Hvorfor? Hvad er bestyrelsens rolle? 

 

19:30 

 
Opsamling på forældremøder 
 

- 9. årgang har ikke afholdt forældremøder. 
 

- Der har været bekymring blandt forældrene 
vedr. trivsel i en klasse på 2.årgang. Forældrene 
oplevede et konstruktivt møde herom.  
 

- Evt. punktet har fyldt meget på nogle 
forældremøder. Skal man strukturere mødet 
anderledes? 
 

- Der har været positiv feedback på bestyrelsens 
arbejde fra 1. årgang 
 

- Der har været et møde på 4. årgang, hvor en 
misforståelse afstedkom at ledelsen ikke deltog. 
Her blev der ude i klasserne talt om uro generelt 
og i en pigegruppe.  
 

- Der har været talt sociale medier på 6. årgang, 
og gjort opmærksom på potentielle ulemper ved 
manglende social dannelse.  
 

- Kan vi som skole invitere nogen ud til at oplyse 
forældre/elever om digital dannelse? 
 

- Skal vi udarbejde et princip for sociale medier?  
 

- Skal vi udarbejde en 
drejebog/refleksionspørgsmål for forældremøder 
på de respektive årgange? Hvem skal udarbejde 
dette? Kontaktforældrene. 
 

- Det der skrevet i slides stemmer ikke overens 
med det lærerne sender 
 

Alle 



- Vi skal overveje hvordan vi afholder 
forældremøderne. Hvornår på året? Hvordan 
bruger vi lærerne? 

 
 

19:45 

 
Genbrugsgarderobe 
 

- Miljøråddet vil gerne lave en 
genbrugsgarderobe. 

 
- Kunne det tænkes ind i årgangsansvar? 

 
- 7.årgang MPnr. 

 
- Overskuddet kunne potentielt går til lejrskoletur. 

 
- Det bliver givet videre til koordinatorerne. 

 

Maria 

20:00 

 
Skolefoto 
 

- Der opleves ikke at skolefotos presser 
undervisningen. 
 

- Eleverne sætter pris på muligheden for at få 
taget billeder og give dem videre i gave mm. 
 

- Vi spørger eleverne. Elevrepræsentanterne 
bringer det videre.  

 
 

Peter 

20:10 

 
Status på arbejdet med udviklingsplan 
 
Vi har igangsat en drøftelse blandt personalet om, 
hvilke forventninger vi har til børnene i overgangene fra 
0 til 1 og 5 til 6 årgang.  
 
Der er udleveret et spørgeskema, som 
årgangsteamene afleverer i november.  
 
Formålet er at undersøge, om afgivende og 
modtagende lærere/pædagoger har samme 
forventninger til det børnene kan.   
 

Henrik 

20:20 

 
Evaluering af bestyrelsens arbejde  
”Fik vi snakket om det rigtige?” 
 
Ja 
 

Alle 



20:25 

Evt. + input til kommende nyhedsbrev 
Genbrugsgarderoben 
Skolefotoundersøgelsen 
 
Hvad er en kontaktforælder og hvad er en 
trivselsforælder? 

Alle 

 
 

Forberedelse/kommentarer: 
 
Følgende materiale er vedlagt til bestyrelsens forberedelse: 

• Princip: Adgang 

• Princip: Fællesarrangementer 
 
Følgende punkter til kommende nyhedsbrev: 
 
Om genbrugsgarderoben 
Skolefotoundersøgelsen 
Kontaktforældre/trivselsforældre 
 
Evt. temanummer om, hvordan skolen arbejder med at forebygge uro.  
 
 


